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Protokół 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

Komisji ds. Społecznych i Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu  07.12.2015 r. 

  

   Komisje odbyły wspólne posiedzenie w składzie: Komisja Rozwoju Gospodarczego               

i Finansów: Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów - radna Agnieszka 

Grzyb, wiceprzewodniczący komisji - radny Andrzej Adamczyk, członek komisji - radny 

Krzysztof Kleinowski, członek komisji – radny Bogdan Poliwka , Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych - radna Aneta Nelke, wiceprzewodniczący komisji - 

radny Mariusz Ilnicki, członek komisji – radna Jolanta Kisielewska, członek komisji – radny 

Mariusz Walkowiak, członek komisji –radny Dariusz Dąbkowski oraz Komisja Rewizyjna:  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Zygmunt Gołembowski, członek komisji             

– radny Krzysztof Kleinowski.  Nieobecni: radny Łukasz Biernacik, radna Czesława 

Grabowska, radny Zbigniew Drohomirecki i radny Daniel Szczęsny. Na podstawie  list 

obecności przewodnicząca stwierdziła quorum. Listy obecności stanowią  zał. Nr 1. 

W posiedzeniu również  uczestniczyli: Wójt p. Mirosław Przysiwek  i Skarbnik  p. Daniel 

Urbańczyk, Przewodniczący Rady Gminy p. Grzegorz Kłos. 

Przewodnicząca posiedzenia p. A. Grzyb przedstawiła poniższy porządek obrad posiedzenia, 

do którego nie wniesiono uwag  i wniosków: 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie projektu budżetu Gmina Kobylanka na rok 2016/projekt uchwały nr 117/15  

i nr 118/15. 

3.Dyskusja 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
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 Ad.2 Skarbnik -  budżet  gminy opracowano zgodnie z przepisami  uchwały  Nr 

XLVI/311/10 Rady Gminy Kobylanka z dnia 24 czerwca  2010 r. w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej oraz dokonywania zmian budżetu Gminy Kobylanka .Projekt 

budżetu został opracowany w oparciu o dokumenty planistyczne  tj. źródła dochodów 

zgłoszone przez komórki merytoryczne Urzędu  zadania własne, projekty planów 

finansowych gminnych  jednostek budżetowych  i instytucji kultury, wnioski do budżetu były 

zgłaszane przez sołectwa, stowarzyszenia, radnych, mieszkańców, przedsiębiorstwa                 

i instytucje, powiadomienia  Wojewody  o wstępnych dotacjach, pismo Ministerstwa 

Finansów o planowanych kwotach subwencji, pism Dyrektora KBW w spr. wysokości dotacji 

na prowadzenie i aktualizację rejestru wyborców w 2016 r., informację o wysokości środków 

przypadających na dane sołectwo . Do projektu budżetu załączono uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka  na 2016 r. Dochód ustalony jest na kwotę 

21.574.993,00zł. Wydatki ustalone zostały na poziomie 19.610.477,00 zł. Budżet                    

w przyszłym roku będzie z wynikiem dodatnim 1.964.516,00 zł, przeznaczonym na spłatę 

zobowiązań finansowych. Wolne środki zostaną uchwalone w przyszłym roku.  

Uchwała przewiduje również szereg upoważnień dla Wójta do realizacji budżetu 

przewidzianych w ustawie, w tym do zaciągnięcia kredytu w celu sfinansowania 

przejściowego deficytu w wysokości kredytu  500.000 zł, jednak z harmonogramu realizacji 

dochodów i wydatków nie wynika potrzeba posiłkowania się debetem. Kwota dotacji 

widnieje w załącznikach od nr 8 do nr 11.  

 Radna A.Grzyb -  proszę zadawać pytania do części dot. dochodów . 

 Radny K. Kleinowski  - dochody zaplanowano o 2 mln mniejsze od poprzedniego roku ,          

z czego to wynika. 

Skarbnik - Rzeczywiście dochody są niższe niż w 2015 r. ale wynika to z ponadprzeciętnego 

wykonania podatku od czynności cywilnoprawnych. Jednak dochody w 2016 r. są z kolei 

wyższe o prawie 2 mln zł od dochodów w roku 2014. 

Radna A. Grzyb  - dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa – Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami - jest różnica 200 tys. zł więcej. 

 

Skarbnik  - w tym rozdziale ogółem dochody będą o 50 tys. zł większe, a pochodzić będą ze 

sprzedaży nieruchomości, którą planujemy. Wzrost jest uzasadniony m.in. transakcją               

z GDDKiA Szczecin z tytułu zapłaty za działki zajęte pod drogę nr 10., a która w tym roku 

nie zostanie sfinalizowana. Jest to 144 tys. zł. 
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Radny Kleinowski – dział  75616 – Wpływy z podatku. 

Skarbnik – 600 tys. zł wzrost wpływu z podatku od nieruchomości. Wynika to z prac 

PODGiK Stargard w zakresie porządkowania ewidencji gruntów i budynków, co będzie 

skutkowało zwiększeniem podstawy opodatkowania w podatku od nieruchomości. 

Aktualizowane są jeszcze 4 miejscowości. 

Radna A. Grzyb – kiedy zostanie zakończone. 

Radny K. Kleinowski – czy w decyzjach podatkowych na 2016 r. zostaną uwzględnione                                   

4 miejscowości . 

Skarbnik – będą konieczne nowe postępowania po korektach do informacji podatkowych. 

Wójt - dokończono symulację obrębu Motaniec  na 10 losowo wybranych działek , obecnie 

podatek  wynosi 1.050,00 zł po weryfikacji 8.600,00 zł, takich działek jest około 600. 

Radna A. Grzyb – rozdział 75621 – Wpływy z podatków dochodowych. 

Skarbnik – większy udział w podatku PIT wzrasta co roku, zgodnie z ustawą. W tym roku 

udział wzrósł o 0,12%, natomiast należna kwota przekazana przez Ministerstwo do 

zaplanowania w budżecie jest wyższa o 20% niż w roku 2015. Stąd wniosek, iż zwiększenie 

może wynikać z większej kwoty podatku należnego od mieszkańców Gminy Kobylanka.  

Radna A. Grzyb – Wpływy od osób prawnych - mamy spadek. 

Skarbnik – Tak, cały czas występuje problem nadpłat w tym zakresie, a dochody z CIT już 

nie wrócą na poziom sprzed kilku lat. 

Radna A. Grzyb – w dziale 801 Oświata i wychowanie, spadek  w 2015r. – 340 tys. zł ,          

w 2016 r. - 206 tys. zł. 

Skarbnik – Uważamy, że szkoła to nie jest miejsce od zarabiania pieniędzy, więc nie 

wyznaczamy szkołom planów dochodów do realizacji, a te wynikają z rozliczeń między 

jednostkami z tytułu uzupełniania etatów nauczycielskich. Oświata jest finansowana również 

z dotacji z budżetu państwa, które przyznawane są już trakcie roku, więc pierwotny plan tego 

nie zawiera. W 2014 r. i 2015 r. było realizowane zadanie unijne, powodujące wzrost 

dochodów w tych latach.  

Dodam jeszcze o ważnej rzeczy w tym roku: Gmina po raz pierwszy od kilkunastu lat 

otrzymuje subwencję uzupełniającą w wysokości 862 tys. zł, co wynika z tego że  

podstawowe dochody podatkowe za 2014 r. nie przekroczyły 150% średniej krajowej. 

Związane to jest ze znacznym proporcjonalnie spadkiem wpływów m.in. z opodatkowania 

nieruchomości. 

Radna A. Nelke – rozdział 90002 Wpływy z  gospodarki  komunalnej - w tym roku  to kwota 

1.147 tys. zł ? 

Skarbnik – Tak, ale w tym roku jest to tylko plan. Rzeczywiste wpływy będą niższe. 
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Radna A. Grzyb – przejdźmy do wydatków. Lokalny transport zbiorowy jest na takim samym 

poziomie  jak w 2015 r.  

Wójt  - umowę mamy MZK . 

Radny A. Adamczyk – na GOK  jest 265 tys. zł rocznie więcej. 

Skarbnik  - W rozdziale 92109 oprócz GOK-u są ujęte świetlice wiejskie. Kwota dotacji dla 

GOK to 508.430,00 zł , w tym 130 tys. zł  organizacja imprez, reszta na bieżące utrzymanie   

w tym : wynagrodzenie palacza, opał do Świetlic w Bielkowie i Rekowie, media, serwisy 

kotłowni, przeglądy, przydomowa oczyszczalnia w Motańcu. 

 

Radny K. Kleinowski – za taką kwotę można zrobić oczyszczalnię w Motańcu? 

Wójt – kwota po przetargu powinna wynosić 10 tys. zł, udział sołectwa byłby 2 tys. zł. 

Radna A. Nelke –  w planie wydatków  nie ujęto parkingu przy ośrodku zdrowia. Można 

skorzystać z podwórka przy ośrodku zdrowia. Proszę o ujęcie w planie wydatków. 

Radna A.Grzyb –  jest to duży problem, aby zaparkować przy ośrodku zdrowia. Przyjeżdżają 

tam starsze osoby. 

Wójt – przyjmijmy to jako ważny element . 

Radna A.Nelke –  potrzebne są 2  lampy  w Jęczydole -  jest ciemno . 

Przewodniczący RG G. Kłos – proponuję, aby zwrócić się do dyrektorów szkół w sprawie  

transportu - jakie mają potrzeby. Trzeba rozwiązać problem dowożenia uczniów jak  

i transportu lokalnego. 

Wójt –  MZK jest nieefektywne, rozstrzyga się kwestia Obszaru Metropolitarnego, jest 

opracowany system komunikacji pomiędzy Szczecinem a Stargardem przez Reptowo. 

Transport trzeba przemodelować. 

Radny M. Ilnicki – czy w ramach SOM  można zrobić projekt dofinansowania remontu  

szkoły w Kunowie. 

Wójt -  nie ma takiej możliwości ponieważ Gmina otrzymała jedynie środki na infrastrukturę 

transportową. W strategii SOM -u nie ujęli  również m. Miedwiecka, ale wystąpię do PKP       

o wykup 40 arów  przy ul. Popiełuszki  na utworzenie II kanału przesiadkowego  w 

Miedwiecku  . 

Radna A. Grzyb – 350 tys. zł dofinansowania  na drogę Kobylanka - Bielkowo jaki jest zakres 

prac? 

Wójt – uzgodniono ścieżkę rowerową , przebudowa centrum Bielkowa, oświetlenie za 

zakrętem do Bielkowa, obwodnica za kościołem. 
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Przewodniczący G. Kłos  - potrzebna jest wymiana lamp solarnych przy przepompowni, mają 

słabe akumulatory, trzeba zmienić  zasilanie. 

Radny K. Kleinowski  - na zebraniach sołeckich zgłaszano brak  lamp, wycięcie drzew, przy 

wjeździe przy  posesji  p. Musiałów  wystarczy podciąć gałęzie drzew, wtedy uzyska się 60 -

70 m drogi, która będzie oświetlona. 

Wójt  - wyślę urzędników, aby sprawdzili w całej gminie  jak to wygląda. Do końca I kw. 

zostaną ujęte sprawy oświetlenia  wraz z drzewami, które powodują ograniczenie w kwestii 

oświetlenia drogi.  

Radny A. Adamczyk – obiecał  Pan naprawę dachu w świetlicy w Kunowie. 

Wójt - remontów  bieżących nie przewiduję. 

Radny K. Kleinowski – wymiana  dachu nie będzie remontem. 

Radna A. Grzyb – Gospodarka gruntami nieruchomościami - jest 60 tys. zł czego to dotyczy. 

Skarbnik  - przeznaczono na wykup działek pod kościół w Niedźwiedziu oraz pod cmentarz  

komunalny w Kobylance. 

Radna A. Grzyb – rozbudowa cmentarza i urządzenia 50 tys. zł co to jest? 

Wójt  - w tym jest plan przestrzenny, wycinka drzew, wykonanie dokumentacji. 

Radna A. Grzyb  - czy musimy to zrobić w przyszłym roku? 

Wójt  na cmentarzu jest tylko 12  wolnych miejsc grzebalnych, więc istnieje pilna potrzeba 

rozbudowy cmentarza . 

Radna A. Grzyb   - czy możemy zmniejszyć  kwotę 50 tys. zł. 

Wójt – musimy powiększyć cmentarz, a tyle będzie kosztował projekt. 

Radna A. Grzyb- rozdział 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami – spłata 

roszczeń za ustanowienie służebności  130 tys.zł. 

Wójt  - nie każda służebność w latach poprzednich została uregulowana prawnie, stąd 

konsekwencje w postaci przewidywanych kosztów odszkodowań. 

Radny K. Kleinowski – mamy sprawę  p. Zacharza  - grunty pod kanalizację , p. Zacharz 

pierwotnie wyraził zgodę, a syn zgłosił roszczenia w tej sprawie. 

Wójt – W podobnej sprawie p. Gryboś wygrał sprawę w sądzie. Takie jest prawo. Te umowy 

(pierwotne zgody) traktuję jako wymuszenie na ludziach.  

Radny K. Kleinowski- po p. Grybosiu będą inni. 
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Wójt- Jak przegramy precedensową sprawę będziemy mieli problem. Wykonujemy 

inwentaryzację wszystkich zasobów bez spraw sądowych. Mam wyszczególnione drogi, które 

chcemy nabyć. Planujemy wykupy w WPF. 

Radna A. Grzyb – rozdział75075 –Promocja jednostek samorządu terytorialnego , jakie 

koszty są ujęte. 

Skarbnik – w tym jest druk, kolportaż i druk „Wieści gminnych” – 37.200,00 zł, materiały 

promocyjne, przygotowanie souvenirów-12.500,00 zł, składki  w stowarzyszeniach 13.100,00 

zł, obsługa wizyt(tłumaczenia)-1300,00zł . 

Wójt –promocyjne rzeczy, wyroby ,przedmioty pochodzą od lokalnych twórców .Osoby, 

które piszą w wieściach gminnych nie mają wynagrodzenia. Chcę przekazać „Wieści gminne” 

stowarzyszeniom do zlecenia samodzielnej działalności. 

Radna A. Nelke – podają niesprawdzone informacje. 

Radny K. Kleinowski – nie mogą pisać co im się podoba. 

Radna A.Grzyb – Wynagrodzenie pracowników rozdział 75023. 

Skarbnik  - Wynagrodzenia i pochodne wyniosą 2.137.943,00 zł i są to wynagrodzenia 

wszystkich pracowników poza pracownikami w gospodarce odpadami i pracowników 

komunalnych. 

Radny K. Kleinowski – rozdział 92695 Upowszechnianie kultury – 160 tys. zł na co to jest 

przeznaczone. 

Skarbnik- na dotacje dla stowarzyszeń sportowych, ale nie ma konkretnego przydziału 

środków. 

Wójt – W trakcie jest sprawa łączenia klubów. Gdyby związek gminny powstał skupiłby klub 

Reptowa i Kobylanki. Mają pomysł na organizację zajęć z udziałem dzieci  z terenu gminy. 

Radny K. Kleinowski – za dużo klubów w gminie. Była propozycja - 1 klub sportowy. Klub 

sportowy z Reptowa jest zainteresowany, natomiast z Niedźwiedzia jest opór. 

Radny M. Ilnicki – zaproponowali  „Brazylijczykowi”,  aby pod jego szyldem trenował, 

szkolił do Ligii, chcą tej konsolidacji. 

Radny K. Kleinowski – reszta  pieniędzy na  co jest przeznaczona w tym rozdziale? 

Skarbnik – koszty bieżące, przeglądy ,abonament ,pozostałe utrzymanie. 

Radny K. Kleinowski- rozdział 85206 Wspieranie rodziny kwota  8 tys. zł  z jakim 

przeznaczeniem . 

Skarbnik – na placówkę o charakterze opiekuńczym. Gmina ma obowiązek utworzenia 

placówki. Placówka ta jest planowana w Reptowie i ma  działać na bazie świetlicy. 
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Radna A. Nelke – rozdział 85202 – Pomoc społeczna, czy to jest dla jednej osoby? 

Skarbnik – mamy kilka osób  z terenu gminy, które przebywają w domach pomocy. 

Radna A. Grzyb - 130 tys. zł  na imprezy kulturalne, dlaczego tak dużo ? 

Wójt –przewidujemy, że rodzaj imprez ma się zmienić , pojawiła się filharmonia-koncerty, 

przegląd regionalnych zespołów z Pomorza Zachodniego. 

Radna A. Grzyb- rozdział 92195 –Pozostała działalność - kwota 111 tys. zł na działania 

integracyjne i gminne imprezy kulturalne, czy nie powinno być organizowane przez GOK? 

Wójt – trzeba będzie uaktywnić działalność  stowarzyszeń z terenu gminy. 

Radna A.Grzyb – 8% wydatków na inwestycje w 2016 r. ,czy nie powinny być zwiększone 

wydatki na inwestycje? A 6 tys. zł na imprezy integracyjne, na co przeznaczone? 

Skarbnik – nie są oznaczone i nie wyszczególnione na jakie, jest to ogólny limit . 

Radna A.Nelke – działania integracyjne 12 tys. zł  

Wójt –jest propozycja nauki dzieci i młodzieży gry na instrumentach , utworzenie orkiestry 

młodzieżowej oraz zespołów muzycznych. Dlatego jest 12 tys.zł. 

Przewodniczący RG G. Kłos zaproponował, aby program imprez na cały rok przedłożyć do 

końca IV kw tego roku. Kiedy będzie rozpisany konkurs na Dyrektora GOK-u? 

Wójt – niedługo będzie rozpisany, za tydzień powinien pojawić się na stronie gminy. 

Radny K. Kleinowski – rozdział 90095 Pozostała działalność, dodatkowe zadaszenie 

amfiteatru (projekt) 5 tys. zł , wynagrodzenia i pochodne? 

Skarbnik – wynagrodzenia dotyczą pracowników komunalnych zatrudnionych na roboty 

interwencyjne, refundowane z PUP, które również należy planować. 

 Wójt- ekspertyzy zadaszenia muszli koncertowej były wykonywane, możliwe jest 

zastosowanie brezentowego zadaszenia, trzeba wykorzystać dodatkowe liny. Chcemy 

dodatkowo utworzyć stanowisko dla mediów. 

Radna A. Grzyb-  w WPF –    okres realizacji 2020-2021 r. wydatki na zadaszenie amfiteatru 

na promenadzie łącznie z przebudową widowni i stanowiska dla mediów . 

Wójt – kończę opracowywać WPF jest to ujęte w rozbiciu na10 lat. Po opracowaniu strategii 

inwestycyjnej WPF zostanie zaktualizowany. 

Radna A. Grzyb- dlaczego nie zaprosił Pan do opracowywania strategii? 

Wójt – moim obowiązkiem jest przedstawić pewien obraz, który później dam do przejrzenia 

państwu. 
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Radny K. Kleinowski -  modernizacja odcinka drogi w m. Jęczydół (do strzelnicy) 60 – 90 

tys. zł 

Wójt –jest tam około 300 m  drogi, dzięki której uzyskam kilku nowych mieszkańców Gminy 

i w ten sposób zwiększę dochody z PIT. 

Radna A. Grzyb -  wydatki na szkoły. 

Wójt – będą większe wydatki. W planie jest rozwój klas, sks -y, lekcje nauczania języka 

łacińskiego, zostanie powiększona oferta programowa zajęć pozalekcyjnych. 

Radna A. Grzyb - ile i na jakie szkoły, czy remonty będą w szkołach. 

Wójt – remont dachu w Szkole Podstawowej w Kunowie, jest już dokumentacja. 

Skarbnik – poza tym nie planujemy remontów w szkołach. 

Radna A. Grzyb - remont w SP Kobylanka dot. toalet? 

Skarbnik – mają przydzielone pieniądze, a dyrektorzy maja pole manewru w ramach swoich 

planów finansowych. Nie dostaną dodatkowych pieniędzy chyba, że sami je wygospodarują. 

Wójt – Dyrektorzy muszą oszczędzać. 

Radny A. Adamczyk –dyrektor SP Kunowo oszczędza przez 5 lat.  

Wójt -  SP Kunowo akurat jest najbardziej kosztowna w utrzymaniu. 

Przewodniczący RG G. Kłos – jak kształtują się  wydatki w poszczególnych szkołach? 

Skarbnik –  SP Kobylanka  w 2016 r.  – 1.471 tys. zł, w 2015 r. 1.400 tys. zł 

SP Kunowo- w 2016 r. – 1.396 tys. zł, w 2015 r. 1.388 tys. Zł 

ZSP Reptowo  w 2016 r.- 2.361 tys. zł, w 2015r. – 2.230 tys .z ł 

Radna A. Grzyb – jeżeli dzieci po ukończeniu szkoły podstawowej nie pójdą uczyć się do 

Gimnazjum w Reptowie? 

Wójt – mamy w klasach VI  szkoły podstawowej  następującą ilość dzieci : SP  Kunowo -12, 

SP Kobylanka -19, SP Reptowo -23 można zrobić 2 klasy. 

Radna A. Grzyb – rozdział 80113 – Dowożenie uczniów do szkół, czego to dotyczy -100 tys. 

zł na zakup biletów? 

Skarbnik - dowóz uczniów wykonuje firma MZK  Stargard. 

Radny K. Kleinowski – ile dzieci z naszej gminy chodzi do SP Kunowo. 
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Wójt – 63 dzieci. 

Radna A. Grzyb- rozdział 85401 – Świetlice szkolne, jakie są kwoty na poszczególne 

świetlice? 

Skarbnik – SP Kobylanka 90.228 zł, SP Kunowo- 85.852 zł, ZSP Reptowo – 102.812 zł. 

Radna A. Grzyb – rozdział 90002 Gospodarka odpadami - edukacja ekologiczna dotacja 3 tys. 

zł, jest również w rozdziale 90095 Pozostała działalność, dotyczy wszystkich rzeczy, czy 

rozbite na 2 różne  rozdziały.  

Skarbnik – 90002 Gospodarka odpadami wydatek zaplanowano w ramach zadań ustawowych, 

na wniosek złożony przez  Ligę Ochrony Przyrody na konkursy dla dzieci ze szkół,                 

a w rozdziale 90095 4 tys. zł  bez przydziału konkretnego, realizowany przez innego 

pracownika Urzędu. 

Rozdział 92120 Ochrona zabytków  i opieka nad zabytkami z przeznaczeniem na ekshumację  

z byłych cmentarzy w Rekowie i Kobylance. 

Radna A. Grzyb – likwidacja lapidarium Kobylance? 

Wójt - miejsce  jest zaniedbane, zdewastowane, to lapidarium w tej chwili nie ma racji bytu. 

Radna A. Grzyb- czy można zadbać oto miejsce, ekshumacja zwłok to dodatkowe koszty,         

a 40 tys. zł można wykorzystać na coś innego. 

Wójt – prace badawcze muszą być wykonane. 

Radny K. Kleinowski – w czasie kiedy były porządkowane pozostałe małe cmentarze              

w innych miejscowościach, to w Kobylance zostało tak jak jest obecnie. Dlaczego? 

Wójt – nie dostałem wtedy pozwolenia od konserwatorów zabytków  i nie można było nic 

zrobić. 

Radna A. Nelke – rozdział 90095 Pozostała działalność - doposażenie placu zabaw na 

promenadzie 11 tys. zł, czy jest to niezbędne? 

Skarbnik – sprawa dotyczy uzupełnienia części placów zabaw w ciągu promenady. 

Wójt – Urządzenia są zniszczone tj. takie elementy jak bujawki „koniki”. 

Radny K. Kleinowski – od ul. Jeziornej są stoły do ping ponga, ławki, kosze, siłownia, 

skatepark. 

Radny B. Poliwka – w sezonie jest tyle ludzi z dziećmi i zabawki wymagają napraw . 

Radny K. Kleinowski – kanalizacja w kierunku m. Niedźwiedzia przez Reptowo. 
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Wójt – Niedźwiedź jest miejscowością, która się rozbudowuje ma powstać 500 domów na 

160 ha jaka będzie perspektywa rozwoju tej miejscowości  skoro nie ma kanalizacji. 

Wykonałem projekt na kanalizację w 2005 roku zgodnie z nim chcę podłączyć Reptowo, 

Niedźwiedź oraz stację za przejazdem kolejowym. 

Przewodniczący RG G.Kłos – Gospodarka odpadami rozdział 90002. Co jest w tej kwocie 

1.237.327,64zł ,czy to jest to co wpłynie od mieszkańców i będzie wydatkowane? 

Skarbnik – ekologia i edukacja  3 tys. zł, świadczenia dla pracownika 150 zł, fundusz nagród  

1.180 zł, koszty wynagrodzeń 60 tys. zł, „13” – 4.664,00 zł , prowizje bankowe obsłudze 

opłat śmieciowych 10.800 zł, koszty postępowania egzekucyjnego 2.400,00 zł, 

wynagrodzenia 

 i pochodne od wynagrodzeń 80.140,68Zł, odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 

1.650,00 zł , usługi wywozu odpadów 953,000 zł ,wywóz odpadów z Urzędu 6.244,56 zł, 

wywóz odpadów ze świetlic wiejskich  5.860,40 zł, wywóz odpadów z obiektów sportowych 

424,80 zł, wywóz odpadów z cmentarzy 46.000,00 zł, pozostałe odpady z pojemników 

publicznych 57.546,00 zł, utylizacja sztuk padłych 2.851,20zł, wywóz przeterminowanych 

leków – 600,00 zł, likwidacja dzikich wysypisk -54.000,00 zł, karma dla psa w GPZO -

440,00 zł, zakup pojemnika na odpady – 8.800,00 zł, przeglądy techniczne serwisy – 1.000,00 

zł, szkolenia -700,00zł, badania okresowe -60,00 zł, zwrot za okulary i szczepienia ochronne -

150,00 zł, podróże służbowe 1.300,00 zł, usługi telekomunikacyjne -360,00 zł. 

Radna A. Grzyb – w WPF -  na co ma być zaciągnięty kredyt  w 2017 roku   -  1mln zł. 

Skarbnik – wstępnie zestawienie przedsięwzięć inwestycyjnych nie zawiera wszystkich 

dotacji ze środków unijnych , nie wiemy jeszcze dokładnie jakie programy i konkursy będą 

realizowane. Ogólnie w 2017r. wpisano 1mln zł celem zbilansowania całego wieloletniego 

programu finansowego . Po konsultacji całej strategii inwestycji kolejnych latach wyniknie 

potrzeba kredytowania. Jest to wstępny WPF. 

Wójt- na dzień dzisiejszy został złożony wniosek na remont ul. Jeziornej Kobylance  i został 

wykazany w WPF – e. 

Radna A. Grzyb – budowa punktu przesiadkowego przy stacji PKP w Reptowie to 2mln 400 

zł  czy to z naszego budżetu. 

Wójt  jest to ujęte strategii SSOM to jest  łącznie. Pieniądze już zagwarantowane. 

Radna A. Grzyb - parking przy Kościele Kobylance . 

Wójt – powstanie między kościołem a posesją p. Zengoty, będzie wykonany z bruku. 

Radna A. Grzyb- co to jest wykup gruntów pod infrastrukturę służącą uzbrojeniu 

nieruchomości na cele inwestycyjne  1 mln zł w WPF- e. 

Wójt - jest po przeglądzie terenów i objeździe są to tereny zakończone planem 

przestrzennym. Wydzieliłem miejsca, które muszę wykupić by móc położyć infrastrukturę 

kanalizację  i  wodociąg . Mam  wykonane takie miejscowości takie jak: Jęczydół, Bielkowo, 

Niedźwiedź, Kobylanka, ale nie wszystkie są  ujęte w tym 1 mln zł. 
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Radna A. Grzyb - budownictwo socjalne- nie ma na to pieniędzy, nie ujęto  w wydatkach. 

Wójt  - 60 tys. zł zostało  na ten cel. Jeżeli nie ma w WPF to na pewno będzie ujęte . Mam 3 

miejsca gdzie mogą powstać miejsca socjalne dla ludzi: 

1.oś.Zielone w Kobylance 3 domy (Szulc), 

2.w Morzyczynie  – przepompownia, 

3.w Kobylance na boisku dla 5 rodzin, 

Do końca marca włączę wszystko w jeden dokument i zobaczymy czy to wykonamy. 

Radny K. Kleinowski – czy znajdziemy 40 tys. zł na dach w świetlicy w Kunowie. 

Wójt – obiecałem na spotkaniu mieszkańcom Kunowa, że wykonamy prace w ramach 

bieżącego remontu. Są jeszcze inne naglące sprawy. Na przykład mamy jeszcze do zrobienia 

drogę do Wielichówka, ale przedtem musi być uregulowany stan własności. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że zgodnie z harmonogramem komisje wydają opinie             

o projekcie budżetu wraz z ewentualnymi wnioskami dot. zmian w projekcie budżetu                

i przekazują je do biura Rady do 10.12.2015r Po wyczerpaniu porządku obrad zakończono 

posiedzenie komisji o godz.1837. 

Protokołowała: 

Elżbieta Sznycer 

Przewodnicząca  KRGiF 

                        Agnieszka Grzyb  

 

 

 

 

 


